
  Dz-5.0021.2.17.2015 

 

 

Protokół nr 17/2015 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy V Krowodrza  

w dniu 07.04.2015 r. 

 

 

Posiedzenie Zarządu Dzielnicy V Krowodrza odbyło się w dniu 7 kwietnia 2015 r. o godz. 18:00 – 

20:30    w siedzibie Rady Dzielnicy V. 

 

Obecni wg listy stanowiącej zał. nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Zygmunt 

Wierzbicki przedstawił proponowany porządek obrad – zał. Nr 2 niniejszego protokołu: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Podjęcia projektów uchwał Zarządu 

3. Opiniowania projektów uchwał komisji problemowych 

4. Sprawy bieżące  

5. Oświadczenia, komunikaty 

 

Ad. 1. Proponowany porządek obrad – przyjęto – za: 5 głosy, w obecności 5 członków 

 

Ad.2. Podjęcie projektów uchwał Zarządu 

w sprawie: korekty uchwały Nr V/42/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 17 lutego 2015 w 

sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2015. 
– przyjęto – za: 5 głosy, w obecności 5 członków 

 

Ad.3. Opiniowanie projektów uchwał komisji problemowych 

 

Projekty uchwały  Komisji Architektury 

w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” budowy budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z usługami w parterze oraz garażem podziemnym wraz z 

infrastruktura techniczną oraz zagospodarowaniem terenu na działce nr 369 obr. 3 

Krowodrza oraz wjazdem z działki nr 480/12 na działkę nr 369 obr. 3 Krowodrza przy ul. 

Kazimierza Wielkiego w Krakowie.” – przyjęto – za: 5 głosy, w obecności 5 członków 

Projekty uchwały  Komisji Edukacji 

w sprawie: objęcia patronatem nad obchodami jubileuszu 50- lecia szkoły Gimnazjum Nr 17 

im. Artura Grottgera. – przyjęto – za: 5 głosy, w obecności 5 członków 

Projekty uchwały  Komisji Polityki Społecznej 

w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z 

pismem znak ML-02.7123.598.2014.ES– przyjęto – za: 5 głosy, w obecności 5 członków 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

- spotkanie Zarządu z Panem Januszem Miką  -  kandydatem na redaktora „Wiadomości 

Lokalnych”  

- przewodniczący poinformował Zarząd o pismach, które wpłynęły do Rady 

- omówiono projekty złożone w ramach Budżetu Obywatelskiego 

- omówiono pisma Pani Wantuch (artykuł na stronę internetową) – postanowiono jednogłośnie nie 

publikować. Zauważono, iż strona jest w przebudowie. 

- omówiono pismo Pani Pojałowskiej 



 - protokół został przyjęty. 

 

 

Ad5.Oświadczenia i Komunikaty. – 

Brak. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Prowadzący zamknął obrady Zarządu o godz. 20:30 
 

 

Protokołował:          Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Jan Hoffman 

Członek Zarządu        

Zygmunt Wierzbicki 
 


